
  

 

 
 

 

Parent Terms & Agreements: 2020 -2021 家長條款和協議 
 

Please read and sign the following agreement請閱讀以下協議並簽名: 

 I agree to bring and pick up my child on time. 我同意按時接送孩子。 

 I agree to pay my financial obligations on or before the first day of each month.  
我同意在每月的第一天或之前支付當月的學費。 

 I understand that Bread of Life Christian Bilingual Preschool is a ministry of Bread of Life Christian 
Church and will provide a Christian education to my child, including Bible teaching  
and prayers.  我了解靈糧堂幼兒園附屬於西雅圖靈糧堂，將為我的孩子提供基督徒式教育，包括教
導聖經及禱告。 

 I understand that the school reserves the right to expel any child who refuses to comply with set 
regulations or whose financial obligations are unpaid.  
我明白學校有權開除任何拒絕遵守學校規則或拒付學費的學生。 

 I agree to work with the teacher(s) to help my child learn spiritually, mentally, physically, and 
socially to the best of his or her ability.  
我同意與老師們一起合作，以幫助我的孩子在靈性、智能、體能、社交等能力方面的學習，促進他/

她的全面發展。  

Procedures of the Bread of Life Christian Bilingual Preschool are posted on our school website at  
http://www.seabol.org/preschool/. Please visit the ‘Handbook’ section to read these documents. 
靈糧堂幼兒園的相關規定都刊登在學校網站上，請參考閱讀家長手冊和文件。 

 I have been provided with access to the policies and procedures of Bread of Life Christian Bilingual 
Preschool in compliance with WAC 170-295-2080. Included in these documents were: 
我已取得符合WAC 170-295-2080的靈糧堂幼兒園的政策和相關規定。包括下面文件： 

• A Parent Handbook – including the Pesticide Policy 家長手冊 

• A Health Care Plan 健康照顧計畫 

• A Disaster or Crisis Plan 緊急危難計畫 

I have read the terms listed above and agree. 我已閱讀以上條款並同意。 

 
Child’s Name __________________________________________________________ 
 
Parent’s signature ______________________________       Date ________________ 
 
Parent’s Email Address __________________________________________________  

西雅圖靈糧堂雙語幼兒園 
1331 118th Ave SE #150 

Bellevue, WA 98005 
preschool@seabol.org 

425-451-7477 

http://www.seabol.org/preschool/
http://www.seabol.org/preschool/

